
                                                                                                     

Protokół Nr XIX/12
z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 

odbytej  29 czerwca  2012 r. 

  w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard Szczeciński 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal  o godz. 10  00 otworzył  obrady XIX sesji  Rady 
Gminy Stargard Szczeciński .
Po powitaniu oświadczył ,że zgodnie z listą obecności w obradach sesji uczestniczyło  14 radnych 
(Radny Bogdan Chaładus przybył na obrady sesji z niewielkim opóźnieniem tj. po przyjęciu 
wniosku o zmianę porządku obrad sesji ) ,   co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 
osób   , stanowiło quorum do podejmowania prawomocnych decyzji i uchwał .
W obradach  sesji  uczestniczył  Wójt  Gminy  Kazimierz  Szarżanowicz  ,  Zastępca  Wójta  Jerzy 
Makowski,  Skarbnik Gminy Wiesława Łoch, Sekretarz Gminy Danuta Żygadło   i sołtysi zgodnie z 
listą obecności .
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu . 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu .
Obradom sesji przysłuchiwali się przedstawiciel prasy lokalnej oraz  radca prawny Roman Janił . 
W obradach sesji uczestniczyli również mieszkańcy gminy. 
Przewodniczący rady zgłosił wniosek formalny  w  sprawie zmiany porządku obrad w brzmieniu 
jak niżej : 
Stawiam  wniosek  formalny  na  prośbę  Wójta  Gminy  o  zmianę  porządku  obrad  sesji  poprzez 
wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały Nr XIX /169/12 jako pkt 11 tj. 
11.Podjęcie uchwały w sprawie podziału gminy Stargard Szczeciński na stałe obwody głosowania,
ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych 
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania  14 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – przyjęła w/w wniosek . 
Na obrady sesji przybył radny Bogdan Chaładus , a tym samym liczba radnych uczestniczących w 
obradach sesji  wynosiła 15 radnych .
Protokół Nr XVIII/12 z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 25 maja  2012 r.  został 
przyjęty przez radę bez odczytywania tj. - 15 głosami „za” , „przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się 
„ 0” .
Przewodniczący  Rady  odczytał  porządek  obrad  XIX  sesji  Rady  Gminy  Stargard  Szczeciński 
uwzględniając przyjętą zmianę wnioskiem  .
Porządek obrad jaki otrzymali radni w materiałach przedstawiał się następująco : 

 1. Sprawy regulaminowe:
- otwarcie obrad XIX sesji Rady Gminy 
- stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu Nr XVIII z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu
  25 maja  2012 r.  
- zatwierdzenie porządku obrad

2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2011 rok po   
   uprzednim: 
- rozpatrzeniu sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Stargard Szczeciński za
  2011   roku 
 - rozpatrzeniu sprawozdania finansowego Gminy Stargard Szczeciński  za 2011 rok
4.Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2011 po   
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   zapoznaniu  się z :
  1) sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2011 r. ;
  2) sprawozdaniem finansowym Gminy za 2011 r. ;
  3) opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu ;
  4)  informacją o stanie mienia Gminy ;
  5) stanowiskiem Komisji Rewizyjnej ;
  6) opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej .
5.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2012 r. 
6.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 
   prognozy finansowej 
7.Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej 
   w Stargardzie Szczecińskim 
8.Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały 
9.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości
   gminnych na rzecz Powiatu Stargardzkiego
10.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 
     obrębie ewidencyjnym Święte, gmina Stargard Szczeciński  
11.Ocena stanu dróg na terenie gminy – wyjazd komisji na pozostałą część gminy 
     Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu z wyjazdu komisji  
12.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
13.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym
14.Odpowiedzi na interpelacje radnych
15.Wolne wnioski i zapytania
16.Sprawy różne
17.Ustalenie terminu następnej sesji
18.Zamknięcie obrad  sesji
Przyjęty 15 głosami "za" porządek obrad XIX sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński według , 
którego rada obradowała przedstawiał się w brzmieniu jak niżej : 
 1. Sprawy regulaminowe:

- otwarcie obrad XIX sesji Rady Gminy 
- stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu Nr XVIII z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu
  25 maja  2012 r.  
- zatwierdzenie porządku obrad

2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2011 rok po   
   uprzednim: 
- rozpatrzeniu sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Stargard Szczeciński za
  2011   roku 
 - rozpatrzeniu sprawozdania finansowego Gminy Stargard Szczeciński  za 2011 rok
4.Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2011 po   
   zapoznaniu  się z :
  1) sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2011 r. ;
  2) sprawozdaniem finansowym Gminy za 2011 r. ;
  3) opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu ;
  4)  informacją o stanie mienia Gminy ;
  5) stanowiskiem Komisji Rewizyjnej ;
  6) opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej .
5.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2012 r. 
6.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 
   prognozy finansowej 
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7.Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej 
   w Stargardzie Szczecińskim 
8.Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały 
9.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości
   gminnych na rzecz Powiatu Stargardzkiego
10.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 
     obrębie ewidencyjnym Święte, gmina Stargard Szczeciński  
11.Podjęcie uchwały w sprawie podziału gminy Stargard Szczeciński na stałe obwody  
     głosowania, ustalenia ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych 
12.Ocena stanu dróg na terenie gminy – wyjazd komisji na pozostałą część gminy 
     Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu z wyjazdu komisji  
13.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
14.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym
15.Odpowiedzi na interpelacje radnych
16.Wolne wnioski i zapytania
17.Sprawy różne
18.Ustalenie terminu następnej sesji
19.Zamknięcie obrad  sesji
Ad.1
Jak wyżej .
Ad.2
Interpelacje nie zostały zgłoszone. 
Ad.3

Podjęcie uchwały Nr XIX/161/12 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2011 
rok 
Przewodniczący Rady przypomniał  ,że zarówno sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie  z 
wykonania budżetu gminy za 2011 rok  zostało omówione i rozpatrzone  wraz z opinią Regionalnej 
Izby  Obrachunkowej   o  tym  sprawozdaniu  i  informacją  o  stanie  mienia  komunalnego   na 
posiedzeniach  komisji.  Komisje  pozytywnie  zaopiniowały  te  dokumenty  –  poinformował 
przewodniczący. 
Wobec powyższego przewodniczący rady przystępując do   rozpatrzenia tych sprawozdań  zapytał 
czy radni mają  pytania bądź uwagi do w/w dokumentów.
Radni uwag i pytań nie zgłosili .
Przewodniczący  Rady  Gminy  odczytał  w/w  projekt  uchwały  i  zapytał  radnych,  kto  jest  za 
zatwierdzeniem sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu gminy 
za 2011 rok .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania  15 głosami "za" , 
"przeciw" 0  i  głosy "wstrzymujące się  "  0 – podjęła  uchwałę  Nr XIX/161/12 ,  która stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu .
Ad.4
Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2011 
Przewodniczący  rady  przed  podjęciem  w/w  projektu  uchwały  przypomniał  ,że  z  większością 
dokumentów radni się już zapoznali i przedstawił pozostałe dokumenty m.in stanowisko Komisji 
Rewizyjnej  ,  wniosek  Komisji  Rewizyjnej  wraz  z   opinią  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  o 
wniosku . 
Podsumowując radni  zapoznali się  z niżej wymienionymi dokumentami :
– sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2011 rok  ( sprawozdanie stanowi załącznik 
            nr 4 do protokołu ),
– sprawozdaniem finansowym Gminy za 2011 rok ( sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do 
            protokołu ), 
– opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie o sprawozdaniu z wykonania 
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– budżetu( opinia stanowi załącznik nr 6 do protokołu ),
– informacją o stanie mienia komunalnego ( informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu ),
– stanowiskiem Komisji Rewizyjnej ( stanowisko stanowi załącznik nr 8 do protokołu ),
– Wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Stargard Szczeciński 
absolutorium  z  tytułu  wykonania  budżetu  za  2011  rok  wraz  z  opinią  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej o wniosku ( wniosek stanowi załącznik nr 9, a opinia nr 10 do protokołu ) .
Po przedstawieniu dokumentów przewodniczący zapytał się radnych czy mają uwagi bądź pytania 
do wymienionych wyżej dokumentów .
Wobec braku uwag i pytań    przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie absolutorium z 
tytułu wykonania budżetu za rok 2011  i zapytał radnych , kto jest za udzieleniem Wójtowi Gminy 
Stargard Szczeciński absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2011 .
Rada Gminy w obecności  15 radnych obecnych na sali  podczas głosowania 15 głosami "za" , 
"przeciw" 0 i głosy " wstrzymujące się  "  0 -  podjęła uchwałę  Nr XIX/162/12 , która stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu .
Wójt  Gminy podziękował  radnym za udzielenie  absolutorium i  zaznaczył,  że jest  to  udziałem 
wszystkich pracowników gminy . 
Ad.5
Podjęcie uchwały Nr XIX/163/12 w sprawie zmian budżetu gminy na 2012 r.  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami „za” , 
„przeciw” 0 i  głosy „wstrzymujące się  „  0 – podjęła uchwałę  Nr XIX/163/12 ,  która stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu . 
Ad.6 
Podjęcie uchwały Nr XIX/164/12 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania  15 głosami „za” , 0 
„przeciw” i głosy  „ wstrzymujące się „ 0   - podjęła uchwałę Nr XIX/164/12 , która stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu . 
Ad.7
Podjęcie uchwały Nr XIX/165/12 w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy 
Społecznej w Stargardzie Szczecińskim 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania 15 głosami „za” , 0 
„przeciw” i   głosy „  wstrzymujące się  „  0 – podjęła uchwałę  Nr XIX/165/12 ,  która stanowi 
załącznik nr 14 do protokołu .  

Ad.8
Podjęcie uchwały Nr XIX/166/12  w sprawie uchylenia uchwały 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności  15 radnych obecnych na sali  podczas głosowania 15 głosami "za" , 
"przeciw" 0 i  głosy "  wstrzymujące się  "  0 – podjęła  uchwałę  Nr XIX/166/12 ,  która stanowi 
załącznik nr 15 do protokołu .
Ad.9
Podjęcie  uchwały  Nr  XIX/167/12  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  dokonanie  darowizny 
nieruchomości gminnych na rzecz Powiatu Stargardzkiego 
Przewodniczący rady  odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności  15 radnych obecnych na sali  podczas głosowania 15 głosami "za” , 
"przeciw"  0 i  głosy "wstrzymujące się  "  0  –  podjęła  uchwałę  Nr  XIX/167/12  ,  która  stanowi 
załącznik nr 16 do protokołu .
Ad.10 
Podjęcie uchwały Nr XIX/168/12 w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
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przestrzennego w obrębie ewidencyjnym Święte, gmina Stargard Szczeciński 
Przewodniczący  Rady  odczytał  w/w  projekt  uchwały  wraz  z  zaproponowanymi  i  pozytywnie 
zaopiniowanymi  przez  komisje   stawkami  służącymi  naliczaniu  jednorazowej  opłaty  z  tytułu 
wzrostu wartości nieruchomości  .
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali  podczas głosowania  15 głosami "za" , 
"przeciw" 0 i  głosy "  wstrzymujące się  "  0 – podjęła  uchwałę  Nr XIX/168/12 ,  która stanowi 
załącznik nr 17 do protokołu .
Ad.11 
Podjęcie uchwały Nr XIX/169/12 w sprawie podziału gminy Stargard Szczeciński  na stałe 
obwody  głosowania,  ustalenia  ich  granic  i  numerów  oraz  siedzib  obwodowych  komisji 
wyborczych 
Wójt Gminy przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały i powiedział ,że podziału gminy na 
obwody głosowania należy dokonać w terminie trzech miesięcy od dnia podziału gminy na okręgi 
wyborcze , a uchwała taka została podjęta w miesiącu maju  i dlatego jest potrzeba wprowadzenia 
tego projektu na obecną sesję z uwagi na okres wakacyjny .
Sekretarz Gminy dopowiedziała ,iż nowe podziały gminy na okręgi wyborcze i obwody głosowania 
będą obowiązywały od nowej kadencji . 
Z  uwagi  na brak  uwag i  pytań  do w/w projektu  uchwały przewodniczący rady poddał  projekt 
uchwały pod głosowanie.
Rada  Gminy w obecności  15  radnych  obecnych  na  sali  podczas  głosowania  15  głosami"za"  , 
"przeciw" 0 i  głosy "  wstrzymujące się  "  0  – podjęła  uchwałę  Nr  XIX/169/12 ,  która stanowi 
załącznik nr 18 do protokołu . 
Ad.12 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Hubert Lis  odczytał protokół 
z wyjazdu komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Rady Gminy Stargard Szczeciński w 
dniu 11 czerwca 2012  na teren gminy celem zapoznania się ze stanem dróg .
Protokół stanowi załącznik nr 19 .
Radny Jarosław Kornet zapytał o harmonogram remontu dróg , który miał być opracowany.
Wójt Gminy odpowiedział ,że został taki harmonogram opracowany po ostatnim wyjeździe komisji 
gospodarki na drogi według potrzeb  i  tutaj wójt go przedstawił. Ponadto wójt poinformował , że po 
uzupełnieniu  rubryki  dotyczącej  kosztów  szacunkowych  remontu,   harmonogram  ten  zostanie 
przesłany radnym .
Radny Tomasz Nowicki  zapytał,  ile  kosztował remont zjazd i  dlaczego w pobliżu  nie zostały 
naprawione dziury w drodze w kierunku Osiedla  w Sownie .
Wójt Gminy – odpowiedział ,że nie wie jaki był koszt i dodatkowo wyjaśnił ,że firma dokonująca 
naprawy dróg ma szczegółowy zakres robót i w takim przypadku mogłaby telefonicznie zapytać o 
dodatkową naprawę . 
Radny Bogdan Chaładus – odnosząc się do tej sprawy powiedział ,że najlepiej by było aby w takim 
przypadku był obecny  pracownik gminy , ale trzeba też patrzeć na środki .
Ad.13
Wójt  Gminy  Kazimierz  Szarżanowicz  przedstawił  informację  na  temat  działalności  w  okresie 
międzysesyjnym , a mianowicie : 
I Zarządzeniem Nr 91/12 z dnia 28 maja br. dokonano zmian budżetu na 2012 r. oraz ustalono układ 
wykonawczy do zmian poprzez:
1. Zwiększenie dochodów i zwiększenie wydatków budżetu gminy o kwotę 42.427 zł z tego:
a) Dochody i wydatki związane z realizacją zadań zleconych – 12.600 zł
- w dziale 852 Pomoc społeczna – dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację zadań 
bieżących z  zakresu  administracji  oraz  innych zadań  zleconych gminie  ustawami  –  składki  na 
ubezpieczenie zdrowotne opłacane za osoby pobierające niektóre świadczenia z pomocy społecznej, 
niektóre  świadczenia  rodzinne  oraz  za  osoby  uczestniczące  w  zajęciach  centrum  integracji 
społecznej .



- 6 - 
 b) Dochody i wydatki związane z realizacją zadań własnych – 29.827 zł
-  w dziale 852 Pomoc społeczna – dotacje  celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację 
własnych  zadań  bieżących  gmin  –  na  dofinansowanie  realizacji  programu „Pomoc  państwa  w 
zakresie dożywiania”
II. Zarządzeniem Nr 92/12 z dnia 29 maja br. dokonano zmian w budżecie gminy na 2012 r. oraz 
zmian w układzie wykonawczym poprzez:
2. Zmniejszenie i zwiększenie wydatków budżetu gminy o kwotę 41.118 zł w tym:
- w dziale 600 Transport i Łączność – zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę 240 zł
- w dziale 758 Różne rozliczenia – zmniejszono wydatki o kwotę 9.850 zł,
- w dziale 801 Oświata i wychowania – zmniejszono i zwiększono wydatki w paragrafach o kwotę 
13.110 zł,
- w dziale 852 Pomoc społeczna – zmniejszono i zwiększono wydatki o kwotę 3.683 zł,
- w dziale 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej – zwiększono wydatki w 
  paragrafach o kwotę 7.850 zł,
- w dziale 900 Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska – zmniejszono wydatki o kwotę 
   7.219 i zwiększono wydatki w poszczególnych paragrafach o kwotę 9.219 zł
- w dziale 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – zmniejszono i zwiększono wydatki w  
   poszczególnych paragrafach o kwotę 5.963 zł,
- w dziale 926 Kultura fizyczna – zmniejszono i zwiększono wydatki w poszczególnych paragrafach 
  o kwotę 1.053 zł.
Ustalony został układ wykonawczy do dokonywanych zmian w podziale na jednostki organizacyjne 
realizujące wydatki budżetowe.
W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa :

1. W dniu 15.06.2012 r. przeprowadzono II przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż samodzielne-
go lokalu użytkowego nr 2 o powierzchni użytkowej 70,65 m2 w budynku mieszkalno-użytkowym 
nr 33 wraz z przynależnym do niego pomieszczeniem gospodarczym o pow. 24,50 m2 na poddaszu 
budynku oraz udziałem w wysokości  38/100 części w częściach wspólnych budynku i takim samym 
udziale w prawie własności działki gruntu oznaczonej numerem 53/1 o pow. 0,1166 ha, położnej 
w obrębie Klępino. Cena wywoławcza – 87 330,00 zł. Przetarg zakończony wynikiem negatywnym. 
Do przetargu nie przystąpił żaden oferent.

2.W dniu 15.06.2012 r. przeprowadzono II przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż nieruchomo-
ści gruntowej oznaczonej numerem działki 62/2 o pow. 0,13 ha, położonej w obrębie Trzebiatów. 
Cena wywoławcza – 25 000,00 zł. Przetarg zakończony wynikiem negatywnym. Do przetargu nie 
przystąpił żaden oferent.

3.W dniu 21.06.2012 r. przeprowadzono rokowania na sprzedaż nieruchomości gruntowych z prze-
znaczeniem pod zabudowę mieszkaniową:
 -niezabudowanej  nieruchomości,  położonej  w obrębie Grzędzice,  oznaczonej  numerem działki 
149/8 o pow. 0,0876 ha. Cena wywoławcza nieruchomości - 40 000,00 zł. Do rokowań przystąpił 
jeden oferent. Cena sprzedaży ustalona została na kwotę 40 000,00 zł. Nabywca – Przedsiębiorstwo 
Budowlano-Transportowe „ARBET” Arkadiusz Żygadło.
 -niezabudowanej  nieruchomości,  położonej  w obrębie Grzędzice,  oznaczonej  numerem działki 
149/9 o pow. 0,0884 ha. Cena wywoławcza nieruchomości – 40 000,00 zł. Do rokowań przystąpił 
jeden oferent. Cena sprzedaży ustalona została na kwotę 40 000,00 zł. Nabywca – Przedsiębiorstwo 
Budowlano-Transportowe „ARBET” Arkadiusz Żygadło.
-niezabudowanej  nieruchomości,  położonej  w  obrębie  Grzędzice,  oznaczonej  numerem  działki 
149/10 o pow. 0,0960 ha. Cena wywoławcza nieruchomości - 45 000,00 zł. Rokowania zakończone 
wynikiem negatywnym. Do rokowań nie przystąpił żaden oferent.
4.Wystawiono 9 zaświadczeń o prowadzeniu i posiadaniu gospodarstw rolnych położonych na   
   terenie gminy,
5.Wydano 4 zezwolenia na usunięcie drzew.
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W Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji :
1.Wykonano Remont świetlicy w Skalinie. 
2.Wykonano budowę sieci kablowej oświetlenia ulicznego  na terenie dz. nr geod. 26/10 obr.
    Barzkowice gmina Stargard Szczeciński oraz podłączono do sieci energetycznej.

       3.Wykonano przeglądy okresowe  obiektów – placów zabaw na terenie gminy.
4.Protokólarnie przejęto lokal mieszkalny w bud. Nr 56 w Małkocinie  (lokal porzucony przez   
   najemcę) oraz wywieziono pozostałe po najemcy rzeczy.
5.Przygotowano teren i zakupiono  beton  na cokoły ogrodzenia oraz dokonano montażu urządzeń 
   placu  zabaw w  Rogowie zakupionych w 2011 roku.
6.Zakupiono i  i ułożono polbruk w ramach zagospodarowania  terenu przy świetlicy w Koszewie   
   fundusz sołecki.

       7.Wymieniono okna  w szatni sportowej w Krąpielu  - fundusz sołecki.
       8.Wykonano ogrodzenie placu zabaw w Żarowie  - fundusz sołecki. 
       9.Wykonano konserwacje syntetycznej nawierzchni trawiastej boiska Orlik w Witkowie Pierwszym.
      10.Wykonano  remont drogi wewnętrznej (dz. nr geod. 98) w miejscowości Sowno przez    
           wyrównanie i utwardzenie zjazdu z drogi powiatowej nr 1709Z. 

11.Wykonano  remont drogi wewnętrznej (dz. nr geod. 5/3) w miejscowości Barzkowice 
„Almazówka”  przez wypełnienie wybojów w asfalcie i położenie powierzchniowego utwardzenia 
około połowy długości odcinka drogi. 
12.Zakończono postępowania w trybie przetargu nieograniczonego zamówienia  publicznego, 
którego przedmiotem jest „Remont świetlicy w Rogowie”. Podpisano umowę o roboty budowlane 
z wykonawcą Zakład Ogólnobudowlany Instalatorstwo i Pomiary Elektryczne Zygmunt Majewski, 
cena brutto  98 756,97  zł. W postępowaniu złożono 6 ofert cena najtańszej oferty 98 756,97  cena 
oferty najdroższej  155 876,36  zł.
13.Zakończono postępowania w trybie przetargu nieograniczonego zamówienia  publicznego 
którego przedmiotem jest budowa kanalizacji sanitarnej w Grzędzicach –  gmina Stargard 
Szczeciński  , postępowanie jest w fazie badania ofert. Realizacja zadania wspólnie z MPGK 
Stargard Szczeciński i Gminą Kobylanka w ramach zadania pn. „Ochrona wód jeziora Miedwie 
poprzez budowę sieci kanalizacyjnych i przebudowę oczyszczalni ścieków na terenie aglomeracji 
Stargard Szczeciński”. Wartość udzielonego zamówienia to 2 364 060,00  zł brutto.
14.Zakończono przygotowywanie do ogłoszenia postępowania w trybie przetargu nieograniczonego 
zamówienia publicznego, którego przedmiotem jest „Budowa oświetlenia ulicznego w 
Grzędzicach”. Postępowanie w fazie oczekiwania na akceptację do ogłoszenia .  
15.Zakończono postępowanie w trybie bezprzetargowym wyboru wykonawcy obsługi inwestorskiej 
zadania inwestycyjnego p.n. „Remont świetlicy w Rogowie”. Podpisano umowę o roboty 
budowlane z wykonawcą Usługi Budowlane, Kosztorysowanie, Prowadzenie, Inwestycji Jan 
Pawluk, cena brutto  3 813,00 zł. W postępowaniu złożono 3 oferty najtańsza  oferta 3 813,00 zł 
najdroższa oferta 14 813,54zł. 
W Referacie Planowania Przestrzennego :
Wydano:

– 48 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu, 
– 9 decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego,     9 opinii o braku sprzeczności 

zamierzenia  inwestycyjnego  z  ustaleniami  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego  lub  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego 
gminy, 

– 6  postanowień  w  sprawie  zaopiniowania  zgodności  wstępnego  projektu  podziału 
nieruchomości  z  ustaleniami  miejscowego  planu  zagospodarowania przestrzennego  lub 
przepisami  odrębnymi,  w  tym  dwie  opinie  dotyczące  podziału  gminnych  działek 
w  Grzędzicach pod jednorodzinne budownictwo mieszkaniowe,

– 7  wypisów  i  wyrysów  z  miejscowych  planów  zagospodarowania  przestrzennego  oraz 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy, 
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– 40  zaświadczeń  o  przeznaczeniu  terenów  w  miejscowym  planie  zagospodarowania 

przestrzennego  oraz  w  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania 
przestrzennego gminy,

– 4  informacje  o  przeznaczeniu  terenów  w  miejscowym  planie  zagospodarowania 
przestrzennego  oraz  w  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania 
przestrzennego gminy, 

– 4 zawiadomienia o ustaleniu numerów porządkowych dla budynków mieszkalnych.
Ponadto wójt uczestniczył w spotkaniach i uroczystościach takich jak : 

– dnia 01.06.2012 r. w otwarciu placu zabaw przy Szkole Podstawowej w Sownie
– dnia 02.06.2012 r. festyn szkolny wraz z otwarciem placu zabaw przy Szkole Podstawowej 

w Strachocinie,
– dnia 02.06.2012 r. świetlica środowiskowa Krąpiel – dzień Matki i dzień Dziecka, 
– dnia 23.06.2012 r. otwarcie szatni sportowej w Skalinie . 

Ad.14
Przewodniczący  rady  poinformował,  że  uczestniczył  w  przygotowaniu  i  samym  festynie 
zorganizowanym w Strachocinie w otwarciu kompleksu sportowego w Skalinie .
Ponadto przewodniczący  poinformował o spotkaniu jakie odbyło się w urzędzie gminy w sprawie 
budowy i  lokalizacji   farm wiatrowych z udziałem m.in.  przedstawicieli  gminy ,  radnych oraz 
przeciwników jak również rolników .Przewodniczący również powiedział o spotkaniu , które odbyło 
się  w  dniu  dzisiejszym  tj.w  dniu  odbycia  sesji  w  tej  samej  sprawie  z  udziałem  radnych  i 
zwolenników będącymi rolnikami  .
Kolejno  przewodniczący odczytał  pełną  treść  pisma   złożonego  przez  rolników miejscowości 
Grabowo i Małkocin będących zwolennikami budowy farm  wiatrowych, a skierowane do Wójta 
Gminy  Stargard  Szczeciński,  Przewodniczącego  Rady  Gminy  Stargard  Szczeciński  ,  Radnych 
Gminy Stargard Szczeciński -  w piśmie tym rolnicy przedstawiają  swoje stanowisko w sprawie 
zamiaru budowy w ich miejscowościach farm wiatrowych .
Po odczytaniu pisma przewodniczący zaznaczył, iż do tej sprawy rada nie będziemy wracać , bo 
zdaniem przewodniczącego znane jest po spotkaniach stanowisko jednej i drugiej grupy .
Przewodniczący dodatkowo poinformował,iż projekt zmiany Studium został skierowany do komisji 
urbanistycznej celem zbadania jego poprawności, o uzyskanej opinii radni zostaną powiadomieni .
Ad.15
Brak interpelacji .
Ad.16 
Radny Bogdan Chaładus poruszył temat i zapytał się wójta o sprawę jaką miała ostatnio miejsce, a 
mianowicie zatrucia  ryb w rzece Krąpiel .Poruszając dalej tą sprawę radny powiedział o sytuacji 
sanitarnej w Trzebiatowie i  Pęzinie- gdzie według radnego połowa mieszkańców podłączona do 
rzeki i o ewentualnej przyczynie tego zdarzenia, a mianowicie o przelaniu się ścieków z imhoffów 
znajdujących się  w Pęzinie. Radny również zapytał się czy gmina będzie starać się o środki na 
poprawienie tej sytuacji w m. Pęzino i Trzebiatów i  o powiększeniu oczyszczalni w Ulikowie .
Wójt Gminy odpowiadając m.in. powiedział  ,że sprawę zatrucia ryb zna z gazet, podał jedną z 
przyczyn  ewentualnego   zatrucia  tzw.  „przyduchę  „  .Wójt  zaznaczył  ,że  po  zbadaniu  ryb  w 
laboratorium   będzie można  mówić o przyczynie, według wiedzy wójta ścieki z Pęzina  nie mogą i 
nie trafiają do rzeki , bo są kontrole. 
Odnosząc się do poprawy tej sytuacji wójt powiedział ,że radni znają dobrze  budżet i to ,że obecnie 
gminy nie stać na taką inwestycję .Dodatkowo wójt poinformował o podjętej uchwale przez Sejmik 
Województwa Zachodniopomorskiego  w roku 2012 w sprawie  likwidacji Aglomeracji  Ulikowo , z 
której to wycofała się gmina Marianowo- bo termin realizacji był do końca roku 2015  , a  były tam 
założenia do rozwiązania omawianego tematu .
Radny Bogdan Chaładus- poruszył temat dotyczący dopłaty do zużytej wody przez mieszkańców 
mieszkających  w  blokach  ,  gdzie  główny  licznik  założony  został  przez  Wodociągi 
Zachodniopomorskie  na bloku i każdy ma licznik w swoim mieszkaniu , a za powstałą różnicę 
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mieszkańcy muszą dopłacać .
Wójt Gminy odnosząc się do poruszanej sprawy przez radnego m.in. powiedział ,że różnica może 
brać się z tego ,że woda rozchodzi się po drodze , bo liczniki są w mieszkaniach . 
Radny Kuźma Władysław – powiedział ,że była podobna sytuacja w Pęzinie , dopóki nie zostały 
przeniesione licznik z mieszkań do pomieszczeń w piwnicy i wtedy sprawa się rozwiązała . 
Wójt Gminy – przypomniał ,że był na spotkaniu organizowanym przez wodociągi w sprawie tych 
liczników i jak pamięta to ustawodawca przymusił  do  założenia liczników w budynkach, których 
mieszka  powyżej  siedem  rodzin  i  za  dostarczanie  wody  do  licznika głównego  odpowiadają 
wodociągi , a dalej sami mieszkańcy – tak pamiętał wójt z zebrania . 
Radny Mateusz Jarosz – zapytał o wyrównanie dróg przez Agrofirmę w Strachocinie .
Wójt Gminy – odpowiedział ,że według jego wiedzy Agrofirma wyrównała te drogi .
Ad.17
 Przewodniczący rady przypomniał ,że od 1 września 2012 autobusy tj. przewozy osobowe Bonczał 
nie będą kursować przez Tychowo w dni wolne od pracy i tutaj przewodniczący zaproponował, aby 
w te dni przedłużyć linię autobusową MZK jeżdżącą do Świętego . 
Ad.18
Przewodniczący rady podał termin zwołania następnej sesji , terminy posiedzeń komisji oraz tematy 
wynikające z plany pracy rady, a mianowicie :
- XX sesja Rady Gminy Stargard Szczeciński  dnia 21 września 2012  r. godz. 10 00

- komisja gospodarki mienia komunalnego i budżetu dnia 17 września 2012 r. godz.900  z tematami : 
   1.Informacja Wójta Gminy o zagospodarowaniu przyjmowanego mienia od Agencji
      Nieruchomości Rolnych – opinia komisji na sesję 
   2.Informacja Wójta Gminy na temat realizacji składanych wniosków w sprawie sporządzania lub
      zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz Studium uwarunkowań i 
      kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy- opinia komisji na sesję 
- komisja socjalno - porządkowa i oświaty dnia 18 września godz. 8 00  z tematami :
  1.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za I-sze półrocze 2012 roku oraz ocena 
przygotowania szkół do roku szkolnego 2012/2013 – stanowisko komisji na sesję 
  2.Ocena stanu ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy – opinia komisji na sesję 
- komisja rewizyjna dnia 19 września 2012 r. godz. 8 00  z tematami :
  1.Analiza realizacji budżetu gminy za I -sze półrocze 2012 r – opinia komisji na sesję 
  2.Analiza ściągalności podatków i opłat lokalnych oraz ocena udzielonych ulg i zwolnień z
     tego tytułu za pierwsze półrocze 2012 roku – opinia komisji na sesję .
Ad.19 
Wobec wyczerpania porządku obrad XIX sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński Przewodniczący 
Rady Gminy Edward Kosmal podziękował wszystkim za udział i o godz.  1340 zamknął obrady XIX 
sesji .

 Protokołowała :                                                                     Przewodniczący Rady Gminy 
Z. Stoczkowska                                                                              Edward Kosmal  
Data sporządzenia :                                                                Data podpisania :
2012.06.29                                                                              2012. …............................. 


